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Betreft: Schriftelijke vragen D66 – LED verlichting Geusselt 
 
Geacht college, 
 
Deze week ontvingen wij het bericht dat de komende weken de verlichting bij de sportparken in 
Maastricht wordt omgezet naar LED verlichting. D66 vindt dat een goede zaak omdat het bijdraagt 
aan duurzaamheid en ook op de langere termijn kosten bespaart. 
Het verbaast ons echter dat de verlichting in het Geusselt-stadion nog niet is meegenomen. Het is 
ons bekend dat bij de schuldsanering van MVV wel is gekeken naar deze optie, maar dat er gekozen 
is voor de hoognodige renovatie van de kleedkamers 
 
Naar aanleiding hiervan hebben wij de volgende vragen. 
 

1. Waarom heeft u ervoor gekozen om het Geusselt-stadion nog niet te voorzien van LED 
verlichting tegen de achtergrond dat het duurzamer is en bovendien kostenbesparend is in 
energieverbruik? 

2. Waarom past u het meerjarenonderhoudsplan (MJOP) niet zodanig aan dat de financiering 
van de LED verlichting in De Geusselt “naar voren” wordt gehaald omdat de 
exploitatiekosten van LED verlichting immers beduidend lager zijn dan de huidige 
floodverlichting? 

3. Indien u - onverhoopt - er niet voor kiest de verlichting in De Geusselt dit jaar te vervangen 
door LED verlichting, wanneer bent u dat dan wel van plan? 

In afwachting van uw reactie, 

Met vriendelijke groet, 

Bert Jongen, raadslid D66 


